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HSBC信用卡好幾張，但每張額度不一樣，覺得好麻煩？ 

Have several HSBC cards with different credit limits? 

 

HSBC整合您的信用卡額度，使用起來更彈性！ 

HSBC now consolidates your credit card limits for greater flexibility! 

 

只要有 HSBC的信用卡，不管有幾張，信用額度都將合併且可以共用 

Regardless of how many HSBC credit card you own, all of your credit limits will be 

combined and shared for use. 

 

消費更有彈性，當有大筆金額消費時，就不用再拿出一堆信用卡 

Be more flexible in your large amount spending without needing to use multiple 

credit cards. 

 

各張信用卡仍擁有獨立帳單，一目瞭然，結帳日均為相同，讓您享有繳費的靈

活度！  

The separated statement for each credit card with the same billing date, which offers 

you the flexibility in payment. 

 

除此之外！旅遊積分、現金積點、紅利點數都依據獲得點數的時間來計算有效

期限，點數運用更有效！而且各卡別點數累積完全不受額度合併的影響 

Additionally, the expiry date of reward earned will be calculated from the timing on 

points you get, which makes your usage on points more effective! And the 

calculation on points remain unaffected by the combined credit limits. 

 

常見問題: 

Q1: 我有二張信用卡,匯鑽卡額度 20萬，旅人輕旅卡額度 30萬，那新系統上線

後我的額度會是多少？ 

A1:您的信用卡於新系統上線後，額度會合併加總計算，所以您於 HSBC的信用

卡額度會是 20萬＋30萬＝50萬.  

Q2: 那我二張卡的帳單會合併嗎: 

A2: 不會，帳單一樣是分開來的，您可彈性選擇各信用卡的繳費金額 

 

Frequently Asked Questions:  

Q1: I have two credit cards, one Cashback Titanium Card with a credit limit of 

NT$200K and another Traveler’s card with a credit limit of NT$300K. What will my 

credit limit be after the new system is launched?  

A1. After the new system is launched, your credit card limits will be combined, so 
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your HSBC credit card limit will be NT$200K + NT$300K = NT$500K.  

 

Q2. Will my statements of two credit cards be consolidated? 

A2. No. The statements will remain separate, and you can flexibly choose the 

payment amounts for each credit card. 


